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ИНТЕРВЮ: „ИЗБРАХ НАУКАТА, ИЗБРАХ ПУ“ 

 

1. Здравейте, представете се! 

Здравейте, казвам се Айгюн Ертюрк-Минчева и съм докторант към ФИСН.  

2. Откъде сте родом? 

От Пловдив. 

3. Къде сте завършили висшето си образование? 

Аз съм от групата, които са имали възможността да започнат и 

продължат следването си в ПУ „Паисий Хилендарски“. Завършила съм 

„Международни икономически отношения“ и „Международна търговия“. 

4. Каква е темата на Вашия дисертационен труд? 

„Концепцията за Homo Economicus в поведенческия икономикс на Ричард 

Талер“, с научен ръководител проф. Пламен Чипев.  

5. Каква е Вашата длъжност към настоящия момент? 

Асистент към катедра „Икономически науки“ във Факултета по 

икономически и социални науки. 

6. Какво Ви мотивира да се занимавате с научна дейност? 

Желанието за повече знания, усещането при откриването на нов аспект 

на познатото. А по време на самата докторантура безспорен 

мотивиращ фактор бе личният пример, който ми даде научният ми 

ръководител. 

7. Защо избрахте Пловдивския университет „Паисий Хилендарски“, за 

да развивате научната си дейност? 

Не съм и имала друго желание освен да съм в университета, който съм 

завършила и който чувствам като част от моя живот. 
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Университетската и в частност факултетната среда са фактори, 

които са решаващи за развитието на един млад учен.  

8. Успявате ли да съчетавате успешно работата си в университета с 

личния си живот? 

Този въпрос го приемам и като част от обучителния процес, следвам 

добрите примери относно справянето с тази дилема. 

9. Какво ще кажете на новозачислените и на бъдещите докторанти? 

„Добре дошли“ на новозачислените колеги! Попаднали сте на правилното 

място, щом сте искали да продължите своето развитие. 

Докторантурата дава възможност на всеки да срещне слабите и 

силните си страни.  

А на бъдещите докторанти бих препоръчала да не се колебаят, в 

Пловдивския университет „Паисий Хилендарски“ ще получат 

необходимата подкрепа. 
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